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Kan de vereniging meedenken 
over onderzoekprogram van VU? 
'De vereniging zou ook impulsen moeten gaan 
geven,' zegt prof. dr. B. Goudzwaard in dit 
nummer van. het VU-magazine (pag. 30), als 
het gaat over de vraag of 'n christelijke uni
versiteit haar onderzoeksprogram moet af
stemmen op vraagstukken als armoede in de 
derde wereld, milieuverwoesting, delfstof-
fenschaarste en dergelijke, waaraan de wes
terse consumptiemaatschappij debet is. Maar 
is dat een taak voor de vereniging? Heeft 
die zich te bemoeien met de vraag, waarop 
wetenschappelijk onderzoek moet worden 
gericht? VU-magazine legde een aantal vra
gen voor aan verenigingsvoorzitter prof dr. 
G. J. Sizoo. 

VU-magazine: De grondslag van de vereni
ging spreekt over: 'alle arbeid die van haar 
uitgaat, met name voor het wetenschappelijk 
onderwijs en onderzoek, dat aan de Vrije 
Universiteit plaatsvindt.' Moet binnen het ver
band van de vereniging niet meer dan tot dus
ver het geval was, bezinning plaatsvinden over 
het onderzoekswerk dat aan de VU gebeurt? 

Vooral ook omdat in de motieven die tot een 
keuze leiden, het karakter van de Vrije Univer
siteit tot uiting dient te komen? 

Prof Sizoo: 'Ik zeg niet "nee" op deze vragen, 
maa? ik zeg wèl: de universiteit is natuurlijk 
een eigen instelling. De taak van de vereni
ging is om de universiteit in stand te houden. 
De taak van de universiteit is om universiteit 
te zijn en om zichzelf in eigen verantwoor
delijkheid te beleven en daar mag de ver
eniging ondersteunend, stimulerend bij 
werkzaam zijn. Maar het moet óók weer niet 
zo zijn - dat is ook nooit de bedoeling van 
Kuyper geweest - dat de vereniging de uni
versiteit zou bevoogden.' 

VU-magazine: Bedoeld wordt dat het gesprek 
tussen universiteit en vereniging zou moeten 
gaan over het functioneren van grondslag en 
doelstelling in het werk van de universiteit. 

Prof Sizoo: 'Ja goed. Uw gedachtengang 
volg ik dus, maar ik zet ergens toch weer een 

waarschuwing, dat de universiteit zich haar 
eigen verantwoordelijkheid bewust moet 
zijn. En die moet beleven. Op zichzelf is het 
natuurlijk zeer toe te juichen dat deze vraag 
uit de universiteit naar voren komt. Men 
hoort ook wel eens andere geluiden bin
den de universiteit, zo van: wat doen we met 
die vereniging?' 

VU-magazine: Er is in het verleden weinig 
bezinning op dit soort vragen geweest? 

Prof Sizoo: 'In directe zin en over detail-
punten is dat inderdaad niet vaak voorge
komen. De vereniging heeft in het verleden 
natuurlijk wel invloed gehad op de ont
wikkeling in grote lijnen van de universiteit. 
Dat in de hongerwinter door de wis- en 
natuurkundefaculteit aan directeuren werd 
voorgesteld om direct na de bevrijding een 
medische faculteit op te richten, was 'n 
initiacief van binnen de universiteit, maar 
had wel degelijk te maken^met een binnen 
de vereniging levende wens. De oprichting 
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